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Résumé

Cette étude visait a identifier le type de vision stratégique éducative présentée
par la théorie de Howard Gardner des intelligences multiples pour réaliser
une réforme éducative basée sur la connaissance du type d’intelligence plus
forte de Papprenant, qui identifie et oriente ses capacités et ses compétences
d’apprentissage. 1l repose principalement sur la flexibilité du processus éducatif
et la prise en compte du type d’intelligence plus forte de 'apprenant..

Mots-clés

La vision stratégique, Les intelligences multiples, La réforme de I’éducation,
Le programme éducatif, Les méthodes d’enseignement.
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Abstract

This study aimed to identify the type of educational strategic vision
presented by Howard Gardner’s theory of multiple intelligences to achieve
educational reform based on the knowledge of the type of stronger intelligence
of the learner, which identifies and directs his learning capabilities and skills, and
through it we reached the reform of the educational curriculum and teaching
methods based on the principles of the theory of multiple intelligences It
is mainly based on the flexibility of the educational process and taking into
account the type of stronger intelligence of the learner.

Keywords

The strategic vision, Multiple intelligences, Educational reform, The
educational approach, Teaching methods.
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